

IDRÆTSHALLERNES BRUGERRÅD I DRAGØR

DATO Tirsdag d. 6. juni 2023

TID Kl. 17.30-19.30

STED Mødelokale 2, 1 sal

DELTAGERE Lazo Milojevic, Leif Nielsen, Kurt Christensen, Søren Houen Schmidt, Mette Kjærgaard.

AFBUD Steen Nielsen, Claes Clevin, Morten Jensen, Gitte Lauersen, Andy Petersen

BEMÆRKNINGER beslutningsdygtig ved mindst 3 stemmeberettigede medlemmers tilstedeværelse

Referat

1. Godkendelse af dagsorden.

Godkendt

2. Godkendelse af referat fra den 14. marts 2023

Godkendt

3. Meddelelser

Formand:

- Mødekalender: møde 22. august og 22 november 2023
- Claes vil gerne trække sig som medlem. Han sidder som repræsentant for FOU. Til deres møde i august vil de vælge ny repræsentant.
- Der bliver snart udbetalt medlemstilskud
- HUSK ansøgningsfrist til Dragørs Sports og Kulturpris 2022 og mesterskabspriser inden 07-08-2023.

Hollænderhallen:

LM: ønsker klare aftaler med foreningerne på skrift, så vi har en transparent proces. Medlemmer af foreninger skal komme direkte til LM med ønsker. LM ønsker mere og flere aktiviteter i HH.

Udvidet åbningstid: svømmehal åben 9-15 for offentlig svømning resten af juni. Sommer lukket 01-07 t.o.m. 06-08-2023 Der bliver snart reklameret i Dragør Nyt og på HH hjemmeside. MK: det kommer ikke foreningerne til gode.

Omklædning for DB vil være muligt i lukkedage. SHS kan hente nøgle til omklædning. De sørger selv for rengøring men ønsker ekstra koste til formålet.

LM har hyret to admin medarbejdere på 12 timer hver. De skal bl.a. sørge for booking samt div. administrative opgaver som løn håndtering, fakturering osv. Timerne fra de tidligere 3 admin stillinger er overgået til varme hænder/praktisk arbejde og admin arbejdet dækkes i samarbejde mellem den nye deltids administration og idrætslederen.

Nøglebriksystem er stadig under arbejde. Håber på indfasning efter sommerferie. Det bliver muligt for foreninger at lukke sig ind på specifikke området med specifik adgangsniveau. Udførslen ikke på plads endnu: KC foreslår at modtager af brikken tager ansvaret for behandling af lokaler og betaler depositum for brik.

HH hjemmeside mangler opdatering. LM: det skal være nemt at finde brugerrådets referater på hjemmesiden Gamle bibliotekslokaler: LM ønsker de skal bruges til idrætsværdigt formål. MK ønsker fælles klublokale til foreninger samt esports udstyr og område til tværssportslig brug.

KB:

KC: KB søger lokaler til nye tiltag fx behandlingsskole og specialskole

Der arbejdes på en analyse af svømmehallens brug 4.

4. Økonomi

- Budget 2023

LM har lavet nyt vagtskema til medarbejdere i HH som giver mulighed for øget åbningstid med strømlinet drift. Dog er det skrøbeligt ift sygdom og dermed kompenseret sikkerhed/arbejdsmiljø. Håber på at budget bliver udlignet, så han ikke skal hente underskuddet fra 2022.

SHS: I brugerrådets høringssvar til budgettet skrev vi, at det ville gå hårdt ud over foreningerne med nedskæringerne i HH driftbudget. Det kan mærkes og går hårdt ud over foreningslivet: Vi ønsker IKKE flere nedskæringer!

LM: Københavns Kommune har henvendt sig og ønsker at leje sig ind i HH. Gode penge til Dragør hvis egne foreninger/skoler ikke bruger faciliteterne.

SHS: der er udlejningsmulighed på Dragørs gode græsbaner. DBU har henvendt sig, udviklingschefen for FCK var her til Pinsestævne og imponeret over banerne. LM er åben for dialog.

5. Banefordeling til sæson 23-24

Vi regner med samme lokale og fordelingsplan som sæson 22/23. Hvis der er andre ønsker, skal foreningerne kontakte halinspektøren. Weekend banefordeling kommer i august/sept, når klubberne har stævnekalender på plads. LM sørger for fair fordeling.

Nøglebriksystem er stadig under arbejde. Håber på indfasning efter sommerferie. Det bliver muligt for foreninger at lukke sig ind på specifikke området med specifik adgangsniveau. Udførslen ikke på plads endnu: KC foreslår at modtager af brikken tager ansvaret for behandling af lokaler og betaler depositum for brik.

Kongelundshallen: stadig problemer med el system og vinduer mangler, forsikringssag.

SHS: Da Kongelundshallen brændte i jan23, var klubber ikke gode nok til at vise solidaritet og deles om pladsen i HH med de som mistede deres træningstider. SHS: Vi har brug for dialog foreningerne mellem, så vi optimerer brug af faciliteter ved forhandling. Giv afkald på plads, hvis man ikke udnytter tiden.

Vi kommer til at miste pusterummet til klasselokale til St. Magleby 4. klasse. De som har bookinger i pusterummet må blive genhuset.

6. Skoler og Institutioner

Fortsætter med at bruge svømmehallen i juni måned.

Men ikke åbent i resten af hallen

7. Forpagtning

- Fremtidens drift af caféen
- Åbningstider

LM har kommunikation med Sven Ole, for at få mere aktivitet i kantine. Efter sommerferien ønsker strategi for åbningstider som passer til foreningsaktivitet i HH. Vi har brug for ny aftale hvor forpagter forpligter sig til at holde åbent, på trods af manglende indtægt.

SHS: i DBs velbesøgte kantine holder de åbent halv time før og efter alle aktiviteter.

8. Brugerrådets projektplan

- Dragør idrætssammenslutning

Arbejde frem imod foreningers dag, 29 09 2023. Vi vil prøve at samle foreninger både idræt og kultur. Mulighed for dialog mellem foreninger. Sports og kulturprisen vil blive uddelt, samt mesterskabspriserne. Mie Friis er primus motor.

MK: ønske om at udvide mesterskabspriserne så det også er muligt for udøvere i de populære sportsgrene at modtage: fx DB vinder en mesterskabsrække i København el.l.

9. Evt.

SHS: DB ønsker at udvikle kunstgræsbaner. Den nuværende har kun 2 års levetid. Problemer med planlov ifm landzone og støjzone. DB ønsker en samlet løsning og vil pege på udvikling af andre potentielle faciliteter. På folkemødet vil SHS snakke med fonde om finansiering af projekter i Dragør til idræts - og ungelivet.